

ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ

၂၀၁၁ ခုနှစ်၊ နိုင်ငံတော်၏ တက္ကသိုလ်

အရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ

ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ

၂၀၁၁ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၆ ရက်၊ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ

(နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ

ဥပဒေအမှတ် ၉/၂၀၁၁)

၁၃၇၂ ခုနှစ်၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၈ ရက်

(၂၀၁၁ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၇ ရက်)

နိဒါန်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၄၃ တွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အကောင်အထည်ဖော်ရေး အတွက် ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းရပ်များကို နိုင်ငံတော် အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီက ဆောင်ရွက်ပေးရန် ပြဋ္ဌာန်းထားသည့်အလျောက် နိုင်ငံတော်၏ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် တရားစီရင်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် လည်းကောင်း၊ လွှတ်တော်အသီးသီး ပေါ်ပေါက်လာသည့်အခါတွင် ဆောင်ရွက်ရန်ရှိသော လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်လည်းကောင်း၊ ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက် နိုင်ရန်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများကို ပြဋ္ဌာန်းရန် လိုအပ် လာပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး ကောင်စီသည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေအရ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့များက ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို အဆင်ပြေ ချောမွေ့စွာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အလို့ငှာ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၄၄၃ နှင့်အညီ ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၃။ (က) နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၊ လွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဌာနများနှင့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ ရငွေနှင့်သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် ဇယား(၁)၊ (၂)၊ (၃)နှင့်(၄) တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ် ကောက်ခံခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်းပြုရမည်။

X (ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် မိမိအား အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိ လက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအား လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင်လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင်လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက် များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၄။ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဇယား(၁)၊ (၂)၊ (၃) နှင့် (၄) တို့တွင် ဖော်ပြထားသောငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

အခန်း(၂)

ငွေချေးယူခြင်း

၅။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် လုပ်ငန်းစီမံချက်များအတွက် ဖြစ်စေ၊ ပြည်ထောင်စု၏ ရသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းပါ အသုံးစရိတ်အတွက် ဖြစ်စေ ပြည်ထောင်စုက တာဝန်ယူသည့် ငွေချေးစာချုပ်များ သို့မဟုတ် အာမခံစာချုပ်များ ထုတ်ပေးခြင်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ အခြားနည်းဖြင့်

လည်းကောင်း ပြည်တွင်းမှဖြစ်စေ၊ ပြည်ပမှဖြစ်စေ ငွေချေးယူနိုင်သည်။ ထိုသို့ ချေးငွေရယူသည့်အခါ သင့်သည်ထင်မြင်သည့် အတိုးနှုန်းများ သတ်မှတ်၍ပေးနိုင်သည်။ ပြန်ဆပ်ရန်၊ ပြန်ရွေးရန် သို့မဟုတ် အခြားနည်းစီမံရန် စည်းကမ်းချက်များကိုလည်း ပြုလုပ်နိုင်သည်။

၆။ ယခင် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်းက လိုအပ်ငွေများ ဖြည့်တင်းရန် အာမခံစာချုပ်များ ရောင်းချခြင်းဖြင့် ရယူခဲ့သည့် ချေးငွေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အချိန်ကျရောက်သောအခါ ပေးဆပ်ခြင်းကို အာမခံစာချုပ် အသစ်များဖြင့် လဲလှယ်နိုင်သည်။

၇။ ပြည်ထောင်စုအဆင့် အဖွဲ့အစည်းများနှင့် တပ်မြို့ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် လုပ်ငန်းစီမံချက်များအတွက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်ပမှ ငွေချေးယူနိုင်သည်။

၈။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် လုပ်ငန်းစီမံချက် တစ်ရပ်ရပ်အတွက် ပြည်ထောင်စုအစိုးရဌာနတစ်ခုခုအား ပြည်ပမှ ငွေချေးယူခွင့် ပြုနိုင်သည်။

၉။ (က) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် ဤအခန်း (၂)ပါ ကိစ္စရပ်များအားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ အချို့ကိုဖြစ်စေ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးအား လုပ်ပိုင်ခွင့် အပ်နှင်းနိုင်သည်။

(ခ) ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးသည် ဤအခန်း (၂) အရ ငွေချေးယူသောကိစ္စများအတွက် နိုင်ငံတော်ကိုယ်စား အာမခံချက်ပေးနိုင်သည်။

၁၀။ ၂၀၁၁ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဤအခန်း (၂) အရ ငွေချေးစာချုပ်များ ချုပ်ဆိုပြီးနောက် အမှန်တကယ် ချေးယူလက်ခံရရှိသည့် ငွေစုစုပေါင်းသည် ကျပ်သန်းနှစ်ဆယ့်ငါးသိန်း ပမာဏထက် မပိုစေရ။

အပိုင်း ၃

တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်
လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်များ၊
တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်အဆင့်အဖွဲ့အစည်းများ

၁၁။ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်
များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာန
များနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများသည်
တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအစီအစဉ်ဖြင့် လုပ်ငန်း
များကို ဆောင်ရွက်ကြရမည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်၍ရသော ရငွေများကို
တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေသို့ ပေးသွင်း၍ ထုတ်ပေးရန်
ရှိသော သုံးငွေများကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ထုတ်ယူ
သုံးစွဲရမည်။

၁၂။ (က) တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်း
ဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/
ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်
စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဝန်ကြီး
ဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့
အစည်းများ၏ ရငွေနှင့်သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်
ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် ဇယား (၅) နှင့် (၆)
တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံ
ကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း
ပြုရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည်
မိမိအား အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိ
လက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအား
လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင်လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင်လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၁၃။ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဇယား (၅) နှင့် (၆) တို့တွင် ဖော်ပြထားသောငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

၁၄။ (က) တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းအရ လိုအပ်လျှင် ဇယား (၅) နှင့် (၆) တို့တွင် ဖော်ပြထားသောငွေများကို ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။ ထိုသို့ ငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွက်ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများတွင် အကျိုးအကြောင်း ဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

(ခ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများအား လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်သော်လည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သည့်ငွေကို ထောက်ပံ့ငွေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ချေးငွေဖြင့်ဖြစ်စေ ရယူဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုနိုင်သည်။

၁၅။ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများသည် မိမိတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော တည်ဆဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ခွင့်ပြုထားသော အခွန်အကောက် အမျိုးအစားများကိုသာ ကောက်ခံနိုင်သည်။

အပိုင်း ၄

တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

၁၆။ တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာငွေအပေါ်ရပ်တည်၍ လုပ်ငန်းများကို မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာငွေအစီအစဉ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြရမည်။

၁၇။ (က) တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့၏ ရငွေနှင့်သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် ဇယား (၇) နှင့် (၈) တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲ ဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း ပြုရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် မိမိအား အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိလက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအား လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင်လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင်လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၁၈။ (က) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့များ၏ လုပ်ငန်းအရ လိုအပ်လျှင် ဇယား (၇) နှင့် (၈) တို့တွင် ဖော်ပြထားသော ငွေများကို ပြောင်းလဲပေးနိုင် သည်။ ထိုသို့ ငွေများပြောင်းလဲခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများတွင် အကျိုးအကြောင်း ဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ ထည့်သွင်း ဖော်ပြရမည်။

(ခ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့များအား လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်သော်လည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သည့်ငွေကို ထောက်ပံ့ငွေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ချေးငွေဖြင့်ဖြစ်စေ ရယူဆောင်ရွက် ခွင့်ပြုနိုင်သည်။

၁၉။ တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် မိမိတို့နှင့်သက်ဆိုင် သော တည်ဆဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်း များ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ခွင့်ပြုထားသော အခွန်အကောက် အမျိုးအစားများကိုသာ ကောက်ခံနိုင်သည်။

အပိုင်း ၅

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

၂၀။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာငွေအပေါ် ရပ်တည်၍ လုပ်ငန်းများကို မိမိတို့၏ဘဏ္ဍာငွေ အစီ အစဉ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ကြရမည်။

၂၁။ (က) နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ ရငွေနှင့် သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ် အသီးသီးသည် ဇယား (၉) နှင့် (၁၀) တို့တွင် မိမိနှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံ ခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်း ပြုရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် မိမိအား အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိ လက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအား လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင်လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင်လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၂၂။ (က) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းအရ လိုအပ်လျှင် ဇယား (၉) နှင့် (၁၀) တို့တွင် ဖော်ပြထားသောငွေများကို ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။ ထိုသို့ ငွေများပြောင်းလဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေးသို့ တင်ပြသော ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းများတွင် အကျိုးအကြောင်း ဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

(ခ) ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအား လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်သော်လည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သည့်ငွေကို ထောက်ပံ့ငွေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ချေးငွေဖြင့်ဖြစ်စေ ရယူဆောင်ရွက်ခွင့်ပြုနိုင်သည်။

၂၃။ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် မိမိတို့နှင့် သက်ဆိုင်သောတည်ဆဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ခွင့်ပြုထားသော အခွန်အကောက် အမျိုးအစားများကိုသာ ကောက်ခံနိုင်သည်။

(ပုံ) သန်းရွှေ
ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး
ဥက္ကဋ္ဌ

နိုင်ငံတော်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၊ လွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး

ဇယား(၁)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										
			အခွန်အကောက်	ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းများမှရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပအကူအညီရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေအတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	နိုင်ငံတော်သမ္မတ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ											
၂	ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ			၁၆,၀၀၀,၀၀၀			၁၅၀,၀၀၀					
၃	လွှတ်တော်	လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ			၂,၀၀၀,၀၀၀								
၄	ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်	ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ			၄,၈၅၀,၀၀၀								
၅	ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်	ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၁၀,၆၉၀,၀၀၀								
၆	ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ			၂၇,၈၆၄,၀၀၀			၃,၀၀၀					
၇	ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်	ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ											
၈	ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့	ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ			၁၈,၃၃၀,၀၀၀								
၉	နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး	နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌကတာဝန်ပေးသူ											
	ပေါင်း				၇၉,၇၃၄,၀၀၀			၁၅၃,၀၀၀					

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၊ လွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး

ဇယား (၂)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
							ထုတ်ချေးငွေ	မျှေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁
၁	နိုင်ငံတော်သမ္မတ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ	ကျပ် ၃,၅၆၆,၇၄၂,၀၀၀	ကျပ်	ကျပ် ၅,၀၀၀,၀၀၀	ကျပ် ၃၄၇,၅၆၈,၈၅၀,၈၀၀	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၂	ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့	နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ	၁,၈၉၅,၄၀၉,၀၀၀			၁၂၁,၆၇၃,၀၀၀				
၃	လွှတ်တော်	လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ	၈,၉၅၆,၉၇၁,၆၀၀			၅၈,၃၉၇,၀၀၀				
၄	ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်	ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁,၁၄၈,၉၂၃,၀၀၀			၅၅၈,၂၂၀,၀၀၀				
၅	ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်	ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၈၈၉,၈၇၅,၀၀၀			၁၃၄,၀၃၅,၀၀၀				
၆	ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁,၂၇၅,၆၃၄,၈၈၀			၄၈၀,၃၇၀,၀၀၀				
၇	ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်	ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ	၁,၁၉၈,၆၀၀,၀၀၀			၁၇၄,၄၂၀,၀၀၀				
၈	ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့	ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ပေးသူ	၄,၃၇၄,၆၅၁,၀၀၀			၂,၉၀၈,၂၈၇,၀၀၀				
၉	နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံး	နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌကတာဝန်ပေးသူ	၄၂၆,၂၆၄,၀၀၀			၁၁၁,၅၀၀,၀၀၀				
ပေါင်း			၂၃,၇၃၃,၀၇၀,၄၈၀		၅,၀၀၀,၀၀၀	၃၅၂,၁၁၅,၇၅၂,၈၀၀				

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများနှင့်ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၃)။ ။ အဆုံး

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										
			အခွန်အကောက်	ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းများမှရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပအကူအညီရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေအကူပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	
		နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၆	နိုင်ငံခြားရေး				၅၆,၀၀၀,၀၀၀								
၇	ကာကွယ်ရေး	၎င်း			၄၀,၂၆၄,၃၇၆,၀၀၀								
၈	နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့်စည်ပင်သာယာရေး ပြည်ထဲရေး	၎င်း			၂၆,၉၃၅,၂၀၀								
၉	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း			၁,၆၁၃,၉၉၉,၀၀၀								
၁၀	သာသနာရေး	၎င်း			၄၄,၅၅၂,၀၀၀								
၁၁	လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်	၎င်း			၃၁,၄၇၀,၀၀၀								
၁၂	နေရာချထားရေး	၎င်း			၇၉,၂၂၀,၀၀၀								
၁၃	ပြန်ကြားရေး	၎င်း			၁၃,၂၀၉,၄၈၁,၀၀၀		၁,၉၀၀,၀၀၀,၀၀၀						
၁၄	ယဉ်ကျေးမှု	၎င်း			၁၉၄,၅၀၃,၀၀၀								
၁၅	ပညာရေး	၎င်း			၁၀,၅၂၇,၂၁၅,၅၃၀			၄၁,၆၈၀,၀၀၀					
၁၆	ကျန်းမာရေး	၎င်း			၁၀,၅၂၁,၂၄၆,၆၆၀		၂,၀၀၀,၀၀၀	၁၂၄,၇၀၀,၇၆၀					
၁၇	အားကစား	၎င်း			၃၄,၅၂၅,၀၀၀		၂၀၀,၀၀၀	၅,၀၀၀,၀၀၀					
၁၈	အလုပ်သမား	၎င်း			၄,၅၂၀,၈၈၀,၀၀၀								
၁၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း			၂၁,၁၄၆,၈၈၀,၀၀၀			၄,၈၂၁,၀၀၀			၂၂,၅၀၀,၀၀၀		
၂၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း			၈၈,၇၈၃,၅၆၂,၀၅၀		၁၀၃,၀၀၀,၀၀၀			၄၆,၈၃၃,၀၀၀			
၂၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း			၄၃,၉၃၈,၇၄၁,၈၀၀								
၂၂	သတ္တုတူး	၎င်း			၁၅,၇၅၄,၁၇၁,၀၀၀		၂၀၀,၀၀၀						
၂၃	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း			၂၃၂,၆၆၈,၃၇၇,၃၂၀		၁၅,၈၅၈,၀၀၀,၀၀၀			၆၅,၅၂၅,၀၀၀			
၂၄	အမှတ်(၂)စက်မှု	၎င်း			၉၀,၉၉၉,၃၄၄,၀၀၀								
၂၅	သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ	၎င်း			၁,၄၉၂,၂၈၉,၃၀၀			၁,၀၀၀,၀၀၀					
၂၆	စွမ်းအင်	၎င်း			၉၉၇,၅၈၂,၆၁၉,၀၀၀					၆၉,၂၉၅,၀၀၀			
၂၇	အမှတ်(၁)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း			၁၆၂,၉၄၃,၂၉၅,၀၀၀					၄၉၀,၆၉၀,၀၀၀			
၂၈	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း			၂၃၁,၇၆၇,၄၃၈,၀၀၀					၂၁,၅၇၀,၀၀၀			
၂၉	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း			၂၄၈,၆၀၂,၁၀၂,၆၅၀		၁၁၀,၈၀၀,၀၀၀						
၃၀	ပို့ဆောင်ရေး	၎င်း			၂၇,၁၆၅,၄၇၂,၇၀၀					၁၇၂,၄၅၈,၀၀၀			
၃၁	ရထားပို့ဆောင်ရေး	၎င်း			၃၉,၃၈၄,၇၀၉,၀၀၀		၁,၀၀၀,၀၀၀			၉၁၃,၃၁၇,၀၀၀			
၃၂	ဆက်သွယ်ရေး၊ စာတိုက်နှင့်ကြေးနန်း	၎င်း			၂၇၄,၃၇၈,၃၀၀,၀၀၀								
၃၃	စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး	၎င်း			၃,၃၂၉,၂၀၈,၀၀၀		၁၁,၉၆၆,၄၈၂,၀၀၀						
၃၄	တိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း	၎င်း			၄,၂၇၁,၂၅၈,၀၀၀		၄,၈၆၅,၈၃၀,၀၀၀						
၃၅	သမဝါယမ	၎င်း			၂၇၇,၈၇၆,၆၅၀								
၃၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး	၎င်း			၂,၈၂၁,၃၃၉,၀၀၀		၂၅၀,၄၀၀,၀၀၀						
၃၇	တိုးတက်မှု	၎င်း											
၃၈	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း			၅၃၅,၉၈၂,၆၈၀,၃၂၀	၁၄,၆၄၂,၀၀၀				၉၅,၉၅၂,၀၀၀			
၃၉	ပင်စင်လစာငွေများနှင့်ဆုငွေများ	၎င်း			၅,၀၄၀,၀၀၀								
	ပေါင်း		၁,၀၆၅,၈၆၀,၅၀၀,၀၀၀	၉၀၉,၀၂၄,၅၇၉,၀၀၀	၃,၁၀၄,၄၁၉,၁၀၇,၁၈၀	၁၄,၆၄၂,၀၀၀	၃၅,၀၅၇,၉၁၂,၀၀၀	၁၇၇,၂၀၁,၇၆၀		၁,၈၇၅,၆၄၀,၀၀၀	၂၂,၅၀၀,၀၀၀		

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများနှင့်ပြည်ထောင်စုအဆင့်အဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၄)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
		နိုင်ငံတော်သမ္မတ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ	ကျပ် ၁,၅၉၃,၅၂၂,၈၀၀	ကျပ်	ကျပ် ၂၉,၀၈၀,၀၀၀	ကျပ် ၆၈၆,၀၄၀,၅၂၀	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	နိုင်ငံခြားရေး										
၂	ကာကွယ်ရေး	၎င်း	၄၅၀,၅၂၀,၂၁၈,၀၀၀			၈၆၈,၀၅၈,၄၈၂,၀၀၀					
၃	တပ်မတော်ရေးရာ	၎င်း									
၄	နယ်စပ်ဒေသနှင့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့်စည်ပင်သာယာရေး	၎င်း	၇,၄၂၈,၉၉၁,၇၀၀	၁,၀၀၀,၀၀၀	၄,၄၀၅,၉၆၈,၀၀၀	၁၈,၀၉၀,၂၇၇,၃၇၀		၄,၇၂၀,၀၀၀			
၅	ပြည်ထဲရေး	၎င်း	၇,၈၄၅,၀၅၄,၀၄၀		၅၇၀,၁၈၀	၄၂,၂၃၇,၆၁၂,၉၀၀					
၆	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၂,၄၄၂,၆၄၁,၀၀၀			၁၈,၉၉၃,၄၅၀					
၇	သာသနာရေး	၎င်း	၄,၄၀၁,၂၆၁,၁၂၀		၃၇၁,၀၁၀,၀၀၀	၇၄၃,၉၀၆,၈၅၀					
၈	လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေး	၎င်း	၆,၈၄၈,၅၅၁,၁၀၀	၃၇,၀၀၀	၁၈၆,၁၀၃,၀၀၀	၇,၅၄၈,၂၅၉,၅၀၀		၁၉၅,၀၀၀			
၉	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၂၁,၁၁၉,၃၅၇,၈၀၀			၅,၇၃၀,၅၆၅,၃၂၀					
၁၀	ယဉ်ကျေးမှု	၎င်း	၃,၂၄၁,၄၀၄,၁၃၀		၂၅,၀၀၀	၂,၅၁၂,၅၉၂,၀၄၀					
၁၁	ပညာရေး	၎င်း	၂၇၄,၄၈၀,၅၇၈,၉၈၀		၄၃၂,၁၀၀	၃၅,၅၃၈,၈၆၇,၀၀၀					
၁၂	ကျန်းမာရေး	၎င်း	၆၅,၇၉၃,၇၇၈,၆၉၀		၃,၅၂၁,၀၀၀	၂၅,၀၂၄,၇၁၀,၃၉၀					
၁၃	အားကစား	၎င်း	၃,၇၆၉,၉၇၀,၀၀၀		၂၅,၀၂၂,၀၀၀	၃,၂၂၃,၂၆၆,၂၅၀					
၁၄	အလုပ်သမား	၎င်း	၆,၂၅၁,၀၈၆,၆၀၀		၁၅၀,၀၀၀	၅၁၂,၉၆၂,၂၂၀					
၁၅	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁၃၇,၄၉၇,၈၃၁,၀၀၀		၉၂၀,၀၀၀	၄,၉၆၆,၆၂၁,၃၉၀		၆၀၀,၀၀၀			
၁၆	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁၉၁,၉၃၃,၁၁၆,၇၀၀	၆,၁၂၀,၀၀၀	၅၁၃,၀၀၀	၁၁၈,၂၄၀,၀၄၄,၄၀၀		၁၀,၄၁၇,၀၀၀			
၁၇	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၄၆,၁၁၄,၆၇၄,၃၃၀		၅၉၅,၁၀၀	၄,၅၁၂,၉၅၂,၂၀၀					
၁၈	သတ္တုတွင်း	၎င်း	၃၉,၃၆၈,၁၄၈,၈၀၀			၄၈၆,၉၄၃,၁၀၀					
၁၉	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း	၂၃၁,၄၀၅,၆၀၆,၅၄၀			၄၀,၄၈၂,၈၅၀,၃၅၀		၆၁၇,၄၂၂,၂၀၀			
၂၀	အမှတ်(၂)စက်မှု	၎င်း	၈၈,၇၂၇,၇၉၁,၂၀၀			၅၉,၂၄၃,၀၂၄,၈၁၀		၁၆,၄၅၃,၂၉၀			
၂၁	သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ	၎င်း	၂၃,၀၁၃,၈၁၆,၈၀၀		၂၆၂,၁၀၀	၁၉,၅၅၀,၀၀၀,၀၀၀					
၂၂	စွမ်းအင်	၎င်း	၉၉၆,၅၅၀,၈၄၉,၀၀၀			၁၂,၀၈၉,၀၄၁,၁၂၀		၂၃၆,၁၇၃,၅၀၀			
၂၃	အမှတ်(၁)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁၇၅,၇၁၇,၃၉၀,၀၀၀	၄၄,၄၀၀,၀၀၀		၆၃,၉၇၇,၃၉၁,၃၉၀		၁,၃၂၉,၇၂၁,၀၀၀			
၂၄	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၂၆၇,၆၁၂,၁၄၆,၀၀၀			၁၆၁,၂၁၄,၁၀၂,၉၅၀		၃၅,၃၆၃,၀၀၀			
၂၅	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၂၆၃,၈၁၈,၉၇၇,၉၀၀			၃၁၄,၂၀၅,၀၀၀,၂၁၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀			
၂၆	ပို့ဆောင်ရေး	၎င်း	၅၀,၁၈၇,၂၁၇,၇၀၀	၂,၆၀၀,၀၀၀	၈၀၀,၀၀၀	၃၃,၁၄၉,၉၉၉,၁၅၀		၄,၀၀၄,၅၀၀			
၂၇	ရထားပို့ဆောင်ရေး	၎င်း	၈၀,၈၈၀,၆၃၈,၉၄၀			၁၂၇,၃၀၄,၇၈၂,၆၆၀		၂,၅၆၉,၂၀၁,၈၀၀			
၂၈	ဆက်သွယ်ရေး၊ စာတိုက်နှင့်ကြေးနန်း	၎င်း	၂၆၇,၅၄၉,၀၅၁,၀၀၀		၆၈၀,၀၀၀	၅၃,၃၈၁,၂၀၁,၅၇၀		၈၂,၄၈၉,၀၀၀			
၂၉	စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး	၎င်း	၅,၄၀၇,၀၉၃,၀၀၀		၃၂၀,၀၀၀	၁၄၀,၈၅၅,၆၀၀			၁,၅၀၀,၀၀၀,၀၀၀		
၃၀	တိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်း	၎င်း	၄,၄၅၉,၃၆၂,၀၀၀		၂၁၀,၀၀၀	၃၆,၂၇၄,၇၇၀					
၃၁	သမဝါယမ	၎င်း	၁,၁၈၄,၉၅၁,၆၁၀			၁၆၁,၇၅၂,၃၃၀					
၃၂	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၆,၅၇၃,၆၄၃,၈၅၀		၂,၂၈၉,၃၀၀	၅,၄၆၇,၀၀၀,၀၀၀					
၃၃	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၄၆၉,၇၈၁,၄၆၈,၁၆၀	၃၆၉,၈၃၂,၁၅၄,၀၀၀	၈၃,၄၁၅,၇၈၈,၆၀၀	၉,၄၄၇,၅၂၀,၃၉၀		၁၂၃,၂၅၅,၀၀၀	၁၇,၅၀၀,၀၀၀	၂၀၀,၀၀၀	
၃၄	ပင်စင်လစာငွေများနှင့်ဆုငွေများ	၎င်း	၃၉,၀၂၈,၀၇၂,၀၀၀								
၃၅	ဆုငွေများနှင့်တစ်လုံးတည်းပင်စင်ငွေများ	၎င်း	၂၇,၀၆၀,၅၀၀,၀၀၀								
	ပေါင်း		၄,၂၆၉,၆၀၈,၇၆၂,၄၉၀	၃၆၉,၈၈၆,၃၁၁,၀၀၀	၈၈,၄၄၄,၂၅၉,၂၈၀	၂,၀၃၈,၀၂၇,၉၁၉,၂၀၀		၅,၀၄၅,၀၁၅,၂၉၀	၁,၅၁၇,၅၀၀,၀၀၀	၂၀၀,၀၀၀	

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၅)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										
			အခွန်အကောက်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပကုမ္ပဏီ ရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေ အတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
	ရှမ်းပြည်နယ်												
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ			၁၅,၁၉၁,၈၀၀								
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၆၆၀,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ			၈၃၂,၀၀၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၃၁၇,၁၂၄,၀၀၀		၁၇,၉၅၃,၀၀၀								
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း			၁,၀၁၉,၈၁၂,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း			၃၉,၉၄၂,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း			၃၅,၀၀၀								
၈	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁၇၇,၄၅၅,၃၀၀		၂၀,၄၇၅,၀၀၀								
၉	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း			၁၂,၂၆၀,၀၀၀								
၁၀	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၃,၃၀၀,၀၀၀		၉,၁၉၂,၀၀၀								
၁၁	သတ္တုတွင်း	၎င်း			၂,၀၂၁,၀၀၀								
၁၂	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း			၁၄,၇၂၂,၃၀၀,၀၀၀								
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း			၂၇,၀၅၈,၁၀၀,၁၂၀								
၁၄	သမဝါယမ	၎င်း			၇,၄၃၈,၇၇၀								
၁၅	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း			၇,၇၅၈,၂၆၇,၀၀၀								

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် ဌာနအဖွဲ့ အစည်းများ

ဇယား(၅)။ ။ အဆုံး

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										
			အခွန်အကောက်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အဆင့် အဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ပအကူအညီ ရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	စုဆောင်းငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေ အတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	
	ရော့တီတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ			၁၅,၄၅၀,၄၅၀								
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၈၅၀,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၅၅၂,၆၀၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၆၈၄,၀၅၅,၀၀၀		၁၀,၂၁၀,၅၀၀								
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း			၂,၃၇၈,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း			၃၈,၈၈၀,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း			၃၅,၀၀၀								
၈	အလုပ်သမား	၎င်း			၂,၀၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၃၉၉,၀၀၀,၀၀၀		၁၇,၁၁၀,၀၀၀								
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း			၂၇,၁၃၅,၀၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၂,၀၃၈,၉၂၂,၀၀၀		၁၁,၄၇၃,၀၀၀								
၁၂	သတ္တုတူး	၎င်း			၉၈,၆၂၆,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း			၉,၁၀၆,၄၉၀,၀၀၀								
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း			၄၀,၃၉၁,၉၆၀,၄၄၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း			၂၅,၀၄၈,၀၄၀								
၁၆	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း			၅,၃၆၀,၃၆၂,၀၀၀								
	ပေါင်း		၁၂,၄၁၃,၃၂၀,၈၀၀		၆၂၃,၀၀၁,၀၉၈,၄၁၀								
									၆,၄၉၃,၃၅၀,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ပေးငွေ	ချေးယူရငွေကတိုက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ကချင်ပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၃၂၅,၇၆၈,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၄၁,၄၄၁,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၂၀,၃၂၉,၀၅၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၃,၆၉၁,၁၁၄,၉၁၀		၂၀,၀၀၀,၀၀၀		၅၉၉,၇၄၁,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၂၁၆,၅၆၄,၀၀၀				၁၂,၆၀၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၇,၄၉၀,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၅၃,၃၆၆,၀၀၀								
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၆,၄၆၂,၉၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၂၆၉,၀၁၂,၀၀၀				၅,၂၆၈,၄၅၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၃၉၁,၃၁၆,၀၀၀				၁၅,၀၉၇,၀၀၀				
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်လေ့လာရေး	၎င်း	၁၄၂,၃၂၄,၅၀၀				၁၁၅,၃၁၆,၆၀၀				
၁၂	သတ္တုတိုင်း	၎င်း	၇,၄၃၀,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁,၂၂၉,၄၈၄,၀၀၀				၁၇၈,၁၁၁,၀၀၀				
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၁၅,၅၂၇,၀၅၈,၈၀၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း	၁၄၃,၄၃၂,၉၂၀								
၁၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၁၀၁,၂၁၉,၉၀၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၇	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၈	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၁,၈၇၀,၉၀၇,၀၀၀				၂,၄၁၆,၃၉၈,၄၅၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		ကန့်သတ်ချက်များတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ကယားပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၃၃,၁၄၉,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၃၃,၄၄၀,၅၈၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၀၇,၁၉၂,၅၉၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁,၄၃၇,၉၄၉,၉၂၀		၂၀,၀၀၀,၀၀၀		၄၁၇,၆၈၅,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၇၁,၉၃၅,၀၀၀				၁၆,၈၀၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၇,၂၄၆,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၃၉,၄၃၅,၀၀၀				၂,၉၅၀,၀၀၀				
၈	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁၁၀,၉၇၄,၀၀၀				၂,၂၈၃,၄၅၀				
၉	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၂၂၇,၆၄၀,၀၀၀								
၁၀	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၄၃,၆၆၄,၀၀၀				၅,၇၀၅,၀၀၀				
၁၁	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁,၀၃၉,၃၉၅,၀၀၀				၈,၃၉၉,၀၀၀				
၁၂	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၈,၄၅၆,၄၁၃,၀၀၀								
၁၃	သမဝါယမ	၎င်း	၅၇,၇၅၂,၇၃၀								
၁၄	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၅၈,၂၉၄,၅၈၀								
၁၅	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၆	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂၄၀,၉၁၆,၀၀၀				၂၇၆,၅၄၁,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြွေးမြီ		ဖွဲ့စည်းမှုအတွက်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ရင်းနှီးငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ကရင်ပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၄၄,၇၈၇,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၄၈,၂၆၁,၅၇၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၃၁,၅၈၂,၄၄၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂,၃၇၆,၁၄၈,၀၆၀		၂၀,၀၀၀,၀၀၀		၁,၀၃၈,၅၁၄,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၁၄၈,၂၅၂,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၆,၇၈၄,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၄၀,၈၈၀,၀၀၀								
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၅,၇၂၁,၆၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁၉၅,၉၁၆,၀၀၀				၁၆,၆၅၃,၄၅၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၂၉၄,၁၇၈,၅၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၆၉,၀၂၇,၀၀၀				၁၄,၉၀၄,၀၀၀				
၁၂	အမှတ်(၂)လှုပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၆,၅၁၁,၅၆၅,၀၀၀				၁၈၈,၇၁၀,၀၀၀				
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၈,၇၃၀,၅၈၇,၉၀၀								
၁၄	သမဝါယမ	၎င်း	၇၉,၇၃၂,၅၂၀				၅၅၈,၀၀၀				
၁၅	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၇၁,၆၃၄,၉၆၀								
၁၆	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၇	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၅၄၂,၇၅၆,၀၀၀				၇၃၈,၃၄၇,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ချင်းပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်			ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၅၃,၅၉၁,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၄၄,၃၀၃,၅၂၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၅၇,၇၂၈,၅၂၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁,၇၅၂,၃၃၅,၆၈၀				၅၇၂,၄၈၃,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၁၁၈,၁၅၇,၀၀၀				၁၃,၈၆၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁,၄၄၈,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၄၇,၃၈၉,၀၀၀								
၈	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁၉၄,၄၃၆,၀၀၀				၄,၃၀၃,၄၅၀				
၉	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၃၁၈,၂၄၀,၀၀၀								
၁၀	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၄၃,၄၁၁,၀၀၀				၁၉,၀၀၀,၀၀၀				
၁၁	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၅၅၂,၄၉၀,၀၀၀				၂၁၂,၀၃၆,၀၀၀				
၁၂	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၁၂,၆၅၁,၇၅၅,၄၀၀								
၁၃	သမဝါယမ	၎င်း	၁၃၂,၈၅၄,၄၃၀				၁၀,၄၀၀,၀၀၀				
၁၄	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၅၇,၈၄၁,၂၉၀				၁၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၅	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၆	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၁၆၄,၆၇၉,၀၀၀				၁၆၈,၆၇၂,၂၆၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတုတ်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	စစ်တိုင်းတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၅၅၁,၁၁၉,၀၀၀			၅၅,၃၇၉,၀၀၀					
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၀၁,၇၄၉,၉၆၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၅၀၉,၈၅၀,၉၈၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၆,၈၀၁,၉၁၅,၁၃၀		၂၀,၀၀၀,၀၀၀	၂,၂၂၃,၁၉၁,၀၀၀					
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၃၆၂,၈၁၉,၀၀၀			၃၆,၀၀၀,၀၀၀					
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၈,၉၃၉,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၄၈,၆၃၀,၀၀၀			၁,၆၈၀,၀၀၀					
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၂၄,၀၅၀,၂၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁,၁၉၉,၉၀၂,၀၀၀			၈,၄၈၃,၄၅၀					
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁,၀၇၃,၂၁၄,၀၀၀			၄၆,၅၅၆,၀၀၀					
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၃၇၆,၁၁၅,၅၀၀			၁၁၄,၂၀၂,၆၀၀					
၁၂	သတ္တုတိုင်း	၎င်း	၃၈,၅၇၂,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း	၅၇,၁၇၁,၀၀၀			၂၇,၀၀၀,၀၀၀					
၁၄	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁၀,၈၂၄,၇၃၆,၀၀၀			၂၅၃,၀၆၇,၅၀၀					
၁၅	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၂၁,၈၅၂,၁၁၇,၄၀၀								
၁၆	သမဝါယမ	၎င်း	၆၈၁,၉၅၆,၁၉၀			၄,၀၈၆,၀၀၀					
၁၇	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၂၆၅,၉၃၇,၃၇၀			၅၀,၀၀၀,၀၀၀					
၁၈	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၅၆,၀၆၀,၀၀၀			၁၇,၇၂၈,၂၀၀					
၁၉	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂,၂၅၇,၀၄၀,၀၀၀			၃,၀၀၄,၁၁၉,၀၀၀					

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၈၃,၆၅၉,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၆၃,၆၄၆,၆၂၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၇၄,၁၁၃,၇၅၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂,၅၆၇,၀၈၃,၄၇၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀		၁,၂၀၈,၁၅၅,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၁၈၆,၄၅၇,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁၀,၈၂၆,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၄၈,၄၃၀,၀၀၀				၁,၆၇၀,၀၀၀				
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၆,၄၉၅,၃၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၂၃၅,၅၉၆,၀၀၀				၂,၈၈၅,၀၀၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၃၃၈,၇၄၀,၄၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၁၄၂,၃၈၃,၂၀၀				၇၅,၅၇၂,၀၀၀				
၁၂	အမှတ်(၂)လှုပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၄၃၆,၇၄၀,၀၀၀				၉၅,၈၈၂,၅၀၀				
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၁၀,၄၉၃,၄၉၆,၂၀၀								
၁၄	သမဝါယမ	၎င်း	၁၀၉,၆၈၆,၇၅၀				၁၃,၅၀၀				
၁၅	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၆၉,၇၅၅,၈၀၀				၁၃,၀၀၀,၀၀၀				
၁၆	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၇	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၈၉၃,၅၆၈,၀၀၀				၁,၄၃၁,၀၉၈,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ				
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၆၂၅,၂၉၀,၀၀၀			၅၄,၉၉၉,၀၀၀					
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၁၀,၃၉၂,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၄၈၈,၁၃၃,၈၅၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၇,၅၅၅,၂၅၉,၆၃၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀	၂,၂၁၃,၃၆၁,၅၀၀					
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၃၁၄,၅၂၈,၀၀၀			၆,၀၈၈,၀၀၀					
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁၈,၁၃၁,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၃၁,၇၈၀,၀၀၀								
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၄,၂၉၀,၂၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၈၀၈,၃၇၄,၀၀၀			၁၀,၈၄၁,၉၀၀					
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁,၉၉၃,၆၅၃,၁၀၀								
၁၁	မူးမြူးရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၃၀၅,၄၉၈,၂၀၀			၉၉,၉၅၃,၂၀၀					
၁၂	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁၇,၇၅၁,၉၅၅,၀၀၀			၇၁၇,၂၄၁,၅၀၀					
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၁၈,၁၇၀,၈၃၅,၀၀၀								
၁၄	သမဝါယမ	၎င်း	၄၄၁,၆၇၉,၀၁၀			၁,၈၄၀,၀၀၀					
၁၅	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၂၁၁,၃၃၀,၆၀၀			၅၀,၀၀၀,၀၀၀					
၁၆	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀			၉,၃၃၉,၈၅၀					
၁၇	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂,၉၃၇,၂၃၂,၀၀၀			၄,၄၆၃,၅၄၄,၀၀၀					

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ				
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၄၆၇,၇၈၅,၀၀၀			၅၅,၃၇၉,၀၀၀					
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၂၃၈,၂၂၆,၆၉၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၄၁၉,၄၄၂,၄၉၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၅,၁၀၂,၀၅၄,၄၂၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀	၃၈၂,၄၅၆,၀၀၀					
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၂၇၇,၇၆၆,၀၀၀			၃၅,၀၀၀,၀၀၀					
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁၁,၀၅၆,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၁၂,၀၈၀,၀၀၀			၁,၄၂၆,၀၀၀					
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၁၅,၆၆၁,၉၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁,၀၅၉,၆၁၀,၀၀၀			၇၅,၁၅၃,၄၅၀					
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၉၄၀,၆၅၂,၃၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၂၀၇,၂၉၆,၀၀၀			၁၅,၄၂၃,၀၀၀					
၁၂	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း	၈၅၁,၂၉၇,၀၀၀			၅,၉၁၀,၀၀၀					
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁၇,၄၈၈,၆၇၉,၀၀၀			၄၁၀,၆၀၄,၀၀၀					
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၂၁,၅၁၇,၆၃၉,၀၀၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း	၄၇၆,၅၆၈,၅၃၀			၇၉၀,၀၀၀					
၁၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၂၀၃,၆၇၁,၃၀၀								
၁၇	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀			၉,၃၃၉,၈၅၀					
၁၈	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂,၃၆၀,၅၅၀,၀၀၀			၂,၉၁၃,၇၂၇,၀၀၀					

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး										
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၇၀၇,၆၆၂,၀၀၀				၄၃,၇၅၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၄၇,၆၃၁,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၅၅၆,၈၇၉,၇၁၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၁,၂၅၃,၈၁၆,၆၈၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀		၂,၄၅၅,၀၉၂,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၅၀၅,၂၀၉,၀၀၀				၅၃,၅၀၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၄၉,၈၈၃,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၆၀,၀၃၀,၀၀၀				၁,၇၀၀,၀၀၀				
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၁၈,၅၂၆,၇၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၁,၂၁၇,၂၃၆,၀၀၀				၈,၇၃၈,၄၅၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁,၃၄၆,၄၆၈,၁၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၃၈၄,၃၈၇,၀၀၀				၈၉,၁၂၆,၇၀၀				
၁၂	သတ္တုတိုင်း	၎င်း	၂,၇၅၇,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း	၁၆၄,၆၃၈,၀၀၀				၅၇,၃၀၀,၀၀၀				
၁၄	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၄၂,၁၇၆,၄၆၆,၀၀၀				၆၁၇,၆၆၁,၀၀၀				
၁၅	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၂၆,၆၁၆,၁၄၁,၂၀၀								
၁၆	သမဝါယမ	၎င်း	၇၄၅,၇၆၁,၄၇၀				၂၅,၆၁၉,၈၀၀				
၁၇	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၂၆၉,၅၃၈,၆၀၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၈	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၉	မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ	၎င်း	၁၀,၃၈၅,၈၇၉,၀၀၀				၁၀,၈၂၂,၉၀၀,၀၀၀				
၂၀	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၃,၄၂၅,၉၉၉,၀၀၀				၄,၄၆၁,၁၁၄,၁၂၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ				
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	မွန်ပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၃၁,၂,၈၀၄,၀၀၀				၅၆,၇၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁၆၆,၇၈၆,၀၀၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၉၇,၃၈၅,၀၀၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၃,၇၂၁,၁၆၈,၅၅၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀		၁,၂၂၅,၁၀၄,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၁၆၃,၈၅၅,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁၂,၀၉၅,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၆၆,၉၄၀,၀၀၀				၂,၅၆၀,၀၀၀				
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၇,၀၃၀,၈၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၂၃၁,၅၂၀,၀၀၀				၂,၄၆၅,၀၀၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၄၆၆,၉၃၄,၃၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၁၂၃,၀၉၁,၀၀၀				၆၈,၃၃၄,၀၀၀				
၁၂	သတ္တုတိုင်း	၎င်း	၃၄,၁၇၇,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၅,၁၇၉,၂၂၂,၀၀၀				၃၆၁,၆၉၇,၀၀၀				
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၉,၇၄၆,၄၅၉,၈၀၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း	၁၅၄,၁၁၉,၇၇၀				၂,၀၀၅,၀၀၀				
၁၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၉,၂,၅၁၈,၉၉၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၇	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၈	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၁,၅၅၉,၀၈၀,၀၀၀				၁,၉၅၀,၇၈၇,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ				
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ရခိုင်ပြည်နယ်		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၄၀၂,၃၆၂,၀၀၀				၅၅,၃၇၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၂၀၄,၅၇၉,၆၄၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၂၅၇,၃၂၅,၃၀၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၄၉၈၀,၇၃၂,၆၀၀		၂၅,၀၀၀,၀၀၀		၈၆၀,၈၄၃,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၂၅၆,၈၀၃,၀၀၀								
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၈,၅၅၇,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၈၃,၆၈၀,၀၀၀				၂,၄၄၈,၀၀၀				
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၇၉၄၇,၅၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၃၅၄,၁၅၄,၀၀၀				၈,၄၈၈,၄၅၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၅၂၃,၄၆၆,၀၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၂၀၉,၈၂၇,၀၀၀				၁၈၅,၁၆၁,၀၀၀				
၁၂	သတ္တုတွင်း	၎င်း	၂၈,၈၇၇,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၁)စက်မှု	၎င်း	၇၈,၂၉၁,၀၀၀				၆,၀၀၀,၀၀၀				
၁၄	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁,၀၉၇,၉၁၈,၀၀၀				၁၅၂,၅၀၅,၀၀၀				
၁၅	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၂၁,၃၁၂,၅၅၆,၇၀၀								
၁၆	သမဝါယမ	၎င်း	၃၀၃,၇၁၁,၂၅၀				၃,၅၀၇,၅၀၀				
၁၇	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၁၁၂,၅၁၄,၀၀၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၈	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၉	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၁,၂၁၂,၅၁၀,၀၀၀				၁,၈၃၀,၉၂၃,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ									
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ		
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ				
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁		
	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၉၂၉,၅၇၂,၀၀၀				၅၇,၃၈၉,၀၀၀					
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၉၆,၂၃၇,၆၂၀									
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၈၉၅,၆၇၂,၀၉၀									
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ကတာဝန်ပေးသူ	၁၄,၅၂၀,၀၅၂,၃၅၀		၁၄,၅၀၀,၀၀၀		၂,၁၅၁,၆၈၈,၅၀၀					
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၆၃၈,၄၄၀,၀၀၀									
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၇၈,၈၆၂,၀၀၀									
၇	အားကစား	၎င်း	၁၃၅,၆၈၀,၀၀၀				၂,၆၆၀,၀၀၀					
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၂၃,၁၀၀,၁၀၀									
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၈၀၁,၉၅၄,၀၀၀				၃,၉၇၈,၄၅၀					
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၈၁၄,၅၃၄,၇၀၀									
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၄၁၇,၃၄၇,၄၀၀				၂၇၅,၄၆၁,၂၀၀					
၁၂	သတ္တုတူး	၎င်း	၁၃၃,၃၁၁,၀၀၀									
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၁၆,၁၂၆,၅၆၇,၅၀၀									
၁၄	သမဝါယမ	၎င်း	၉၇၇,၉၄၇,၄၆၀				၂,၈၉၀,၀၀၀					
၁၅	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၃၁၄,၅၄၄,၇၁၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀					
၁၆	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀					
၁၇	ရန်ကုန်မြို့တော်လှုပ်စစ်ဓာတ်အား ပေးရေးအဖွဲ့	၎င်း	၁၁၈,၁၉၅,၂၉၀,၀၀၀				၁၈,၇၃၀,၀၃၀,၀၀၀					
၁၈	ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ	၎င်း	၃၂,၁၇၆,၇၈၀,၀၀၀	၁,၀၀၀,၀၀၀			၁၅,၂၇၄,၀၀၀,၀၀၀	၉၅၀,၀၀၀	၃၀၀,၀၀၀,၀၀၀			
၁၉	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၁,၀၂၇,၀၄၄,၀၀၀				၁,၂၂၃,၄၁၀,၂၀၀					

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆက်

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	ခွမ်းပြည်နယ် တရားရုံးများ	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၅၃၇,၅၁၆,၀၀၀				၅၃,၅၉၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၂၁၁,၃၁၃,၉၁၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၆၀၃,၀၃၀,၃၄၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၁၀,၂၀၂,၇၅၁,၇၃၀		၁၅,၀၀၀,၀၀၀		၅,၃၆၅,၄၈၃,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၅၉၅,၇၄၆,၀၀၀				၁၀၈,၃၀၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၂၄,၂၈၅,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၇၁,၁၅၀,၀၀၀				၁,၀၀၀,၀၀၀				
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၈,၅၇၁,၄၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၇၉၅,၂၁၀,၀၀၀				၃၈,၆၆၆,၉၀၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁,၃၈၁,၃၃၇,၄၀၀								
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၂၅၈,၂၃၉,၀၀၀				၆၉,၃၀၂,၀၀၀				
၁၂	သတ္တုတွင်း	၎င်း	၁၁,၆၅၂,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၁၂,၃၂၀,၇၅၁,၀၀၀				၈၇,၉၅၈,၀၀၀				
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၃၈,၀၉၉,၉၆၃,၀၀၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း	၃၅၂,၂၇၇,၇၉၀				၂,၅၆၀,၀၀၀				
၁၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၂၉၉,၄၁၀,၂၅၀				၆၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၇	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၁၄၆,၃၉၆,၀၀၀				၅၃,၂၉၈,၂၀၀				
၁၈	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၃,၆၆၄,၅၂၀,၀၀၀				၄,၅၆၇,၄၁၇,၀၀၀				

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)။ ။ အဆုံး

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ				
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး		ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တရားရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၅၅၃,၇၁၃,၀၀၀				၅၈,၈၆၉,၀၀၀				
၂	ဥပဒေရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၂၉၄,၀၉၆,၈၁၀								
၃	စာရင်းရုံးများ	တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၄၃၉,၁၄၇,၂၅၀								
၄	ပြည်ထဲရေး	တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က တာဝန်ပေးသူ	၆,၈၅၀,၉၂၅,၄၀၀		၂၅,၀၀၀,၀၀၀		၂,၂၁၉,၉၉၈,၀၀၀				
၅	လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား	၎င်း	၃၆၆,၉၂၂,၀၀၀				၅၃,၀၀၀,၀၀၀				
၆	ပြန်ကြားရေး	၎င်း	၁၁,၂၇၃,၀၀၀								
၇	အားကစား	၎င်း	၁၁၅,၂၆၀,၀၀၀								
၈	အလုပ်သမား	၎င်း	၂၅,၈၂၇,၄၀၀								
၉	သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၄၆၂,၈၀၆,၀၀၀				၁၀၂,၉၂၃,၄၅၀				
၁၀	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၉၃၄,၃၇၈,၅၀၀				၂၄,၈၅၀,၀၀၀				
၁၁	မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်း	၎င်း	၄၆၁,၃၁၈,၀၀၀				၂၉၁,၆၅၃,၂၀၀				
၁၂	သတ္တုတွင်း	၎င်း	၄၉,၁၉၅,၀၀၀								
၁၃	အမှတ်(၂)လျှပ်စစ်စွမ်းအား	၎င်း	၈,၄၈၁,၄၅၄,၀၀၀				၃၂၆,၃၀၅,၀၀၀				
၁၄	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၄၇,၀၁၉,၆၀၀,၆၀၀								
၁၅	သမဝါယမ	၎င်း	၄၀၆,၂၄၅,၁၅၀				၃,၉၉၀,၀၀၀				
၁၆	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု	၎င်း	၁၈၇,၂၅၄,၈၀၀				၅၀,၀၀၀,၀၀၀				
၁၇	ဘဏ္ဍာရေးနှင့်အခွန်	၎င်း	၃၄,၉၃၂,၀၀၀				၉,၃၃၉,၈၅၀				
၁၈	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂,၃၃၁,၁၆၃,၀၀၀				၃,၂၂၄,၀၅၄,၀၀၀				
	ပေါင်း		၇၂၂,၀၇၀,၇၉၂,၆၁၀	၁,၀၈၈,၀၀၀	၂၃၄,၅၀၀,၀၀၀	၁၀၈,၆၆၁,၀၄၇,၇၃၀		၉၅၀,၀၀၀	၃၀၀,၀၀၀,၀၀၀		

တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား (၈)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြွေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	တာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ တပ်မြို့စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	နိုင်ငံတော်သမ္မတ-သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တာဝန်ပေးသူ	၃၆၈,၁၃၃,၇၂၀				၉၃,၄၀၀,၀၀၀				
	ပေါင်း		၃၆၈,၁၃၃,၇၂၀				၉၃,၄၀၀,၀၀၀				

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဇယား (၁၀)

ပတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	အကျဉ်းချုပ်	သုံးငွေများ								
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရှင်းသုံးငွေ	ကြွေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ	စုဆောင်းငွေ	
							ထုတ်ပေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
			ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်	ကျပ်
၁	နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ	နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ဥက္ကဋ္ဌက အာရုံပေးသူ	၂,၀၅၀,၀၀၀,၀၀၀				၁,၀၂၅,၀၀၀,၀၀၀				
	ပေါင်း		၂,၀၅၀,၀၀၀,၀၀၀				၁,၀၂၅,၀၀၀,၀၀၀				